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Minister Ab Klink (Volksgezondheid) wil bekijken of het zin heeft ongezond voedsel duurder te maken. Samen
met het bedrijfsleven gaat hij onderzoeken of mensen beter eten als slecht voedsel duurder wordt. 

Dat staat in een plan voor ziektepreventie, dat de minister maandag bekendmaakte. Het kabinet heeft al
besloten de accijns op bier en sigaretten volgend jaar te verhogen, maar Klink wil nu weten of
accijnsverhogingen voor andere producten effectief en zinvol zijn. 

Dit betekent niet dat experimenten met duurdere chips of hamburgers worden gestart, zei Klink in een
toelichting. Het zal eerder gaan om een inventarisatie van bestaande gegevens over het verband tussen prijs
en consumptie. De minister is nu nog geen voorstander van de invoering van een zogenoemde 'vettax'.
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